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LUČENEC:ZŠ na Kubínyiho námestí bude viac zameraná na jazyk a technické predmety 

 

 

      Lučenec 5. septembra (TASR) – Väčší dôraz na jazykovú prípravu za použitia moderných metód, 

podpora technických predmetov vrátane lepšieho vybavenia dielní a celkové skvalitnenie výchovno-

vzdelávacieho procesu. To sú hlavné tri priority nového zriaďovateľa Súkromnej základnej školy s 

materskou školou Deutsch – Slowakische Akademien (DSA) na Kubínyiho námestí v Lučenci, ktoré jeho 

zástupcovia prezentovali na dnešnom slávnostnom otvorení školského roka. 

      „Musíme rešpektovať niektoré zásady výchovno-vzdelávacieho systému, ale chceme v rámci možností, 

ktoré nám poskytuje, priniesť nové prvky, čo sa týka rozšíreného vzdelávania jazykovej prípravy. Popri 

zachovaní angličtiny ako prvého cudzieho jazyka chceme dať žiakom na báze dobrovoľnosti možnosť, aby 

sa prihlásili aj na štúdium nemčiny,“ uviedol Slavomír Maličkay, riaditeľ pre komunikáciu DSA. 

      Pri výučbe nemčiny plánujú podľa jeho slov zaviesť najmodernejšie metódy e-learningu. „To znamená, 

že naši žiaci budú formou videokonferencií konverzovať so žiakmi v nemeckých partnerských školách. 

Myslíme si, že jazyková príprava v nemčine je veľmi dôležitá vzhľadom na to, aké sú investície na 

Slovensku a ktoré firmy sú kľúčové pre náš priemysel,“ zdôraznil. 

      Ako pokračoval, na škole mienia rozvíjať i športové aktivity žiakov a chcú sa viac venovať aj technicky 

zameraným predmetom. „Cieľom je, aby žiaci, ktorí majú nadanie v tomto smere, mali šancu rozvíjať ho. Už 

od šiestej triedy chceme deti aj programovo pripravovať na ďalšie vzdelávanie či povolanie,“ objasnil 

Maličkay. 

      Zriaďovateľ plánuje podľa jeho slov svoje kroky koordinovať so samosprávou i s regionálnymi 

podnikateľmi. Nemienia ani spoplatňovať štúdium. „Chceme tiež zachovať kontinuitu v pracovnoprávnych a 

dodávateľsko-odberateľských vzťahoch. V tomto smere zostáva všetko po starom,“ zakončil riaditeľ. 


